主日学家庭反馈单

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天你的孩子学习了耶稣如何将他的朋友拉撒路从死里复活,还有我们会如何复活,跟耶稣一起在天国里生活。拉撒路有两个姐妹,与耶稣关系很近,他们知道祂有能力做任何事。他们差人找耶稣,祂来了。但当耶稣到的时候,拉撒路已经死了。然后耶稣行了一个神迹、让他从死里复活。(使用的经文:约翰福音11:1-44)

牢记神的话语:



"我实实在在的告诉你们,信的人有永远的生命。"-约翰福音6:47

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩固课堂里所学的内容。

建议的亲子活动:



和孩子一起读拉撒路的故事,然后把故事表演出来。让孩子躲在一个黑暗的橱柜或房间里,假装他/她在一个坟墓中。你甚至可以让孩子穿一件白色的长袍或大号的T恤。然后,你假扮耶稣,喊拉撒路从坟墓里走出来。带着喜悦大声喊,热烈地拥抱和亲你的孩子。玩的时候,提醒你的孩子,神想让我们有一天在天国跟祂同住,但首先我们要相信祂。问孩子下面的问题:

你相信神创造了这个世界吗? 你相信神差遣祂的儿子为我们的罪死在十字架上吗? 你相信耶稣行神迹,为了我们能看到祂的大能吗? 如果我们相信耶稣,那么将来有一天,我们也能和祂一起永远活着。



每天的祷告:

亲爱的主,谢谢你在圣经中讲了这么多你行的神迹,这样我们就能看见你的大能而信入你。帮助我们记住因你所做的一切而感谢你,也谢谢你让我们看见,如果我们相信,你就会让我们从死里复活跟你一起生活在天国里!阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today your child learned how Jesus raised His friend Lazarus from the dead, and how we can be raised to live together with Jesus in Heaven. Lazarus had two sisters who were very close to Jesus and they knew He had the power to do anything. They called for Jesus, and He came. But when Jesus arrived, Lazarus was already dead. Then, Jesus performed a miracle and brought Lazarus back to life. (Scripture used: John 11:1-44)

Words to Remember:

(Bible versions used are selected to help young children learn and understand the meaning of scripture.)



"I tell you the truth, anyone who believes has eternal life." John 6:47 NLT

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.





You and your child can read the story about Lazarus and then can act out the story. Have your child go into a dark closet or room and pretend he or she is in a tomb. You can even cover your child with a white robe or oversized shirts. Then pretend to be Jesus, and call for Lazarus to come out of the tomb. Shout with joy and shower your child with hugs and kisses. As you play, remind your child that God wants us to live with Him in Heaven one day, but first we need to believe in Him. Ask your child the following questions: • Do you believe God created the world? • Do you believe God sent His Son to die on the cross for our sins? • Do you believe Jesus performed miracles so that we could see His power? If we believe in Jesus, we, too, will one day spend the rest of our lives with Him.



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for giving us many examples of Your miracles in the Bible so we can see Your power and believe in You. Help us remember to thank You for all You have done, and for showing us that if we believe, You will raise us from the dead to live with You in Heaven! Amen.